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Politikersvar til Rasmus Steenberger (F) – International 
togturisme 

Rasmus Steenberger har den 14. januar 2025 stillet følgende spørgs-

mål: 

 

”På bagkanten af vores forslag sidste år om at række ud til flere tog-ope-

ratører vedr direkte togforbindelser, er jeg blevet kontaktet af en gruppe 

ivrige nattogs-entusiaster, som foreslog mig at række ud specifikt til 

ÖBB, fordi de vist går med tanker om at opstarte direkte nattog fra Kø-

benhavn. 

  

Men inden jeg selv rækker ud til dem - er det nogen I har haft dialog 

med - eller planlægger dialog med? Jf forslagets oprindelige ordlyd.” 

 

Økonomiforvaltningens svar 

Økonomiforvaltningen har ikke haft dialog med nogle togoperatører 

endnu, men ÖBB er en af de relevante at have dialog med. 

  

Økonomiforvaltningen er i dialog med WOCO om håndtering af Bor-

gerrepræsentationens beslutninger om international togturisme og for-

venter at starte et partnerskabsarbejde med de relevante aktører, herun-

der dem, der indgår i det besluttede forslag. Det kan ske inden for ram-

men af aftalen for WOCO, der dermed har ressourcer at lægge i arbej-

det. Når Økonomiforvaltningen er længere i dialogen med WOCO vil 

Økonomiudvalget og Borgerrepræsentationen blive forelagt en status-

orientering. 

 

 

 
 

 

  

Til Rasmus Steenberger (F) 

 

 


